
Hierbij geef ik aan dat ik het oneens ben met de tijdelijke sluiting van de jacht op haas in 3 provincies 

en de jacht op konijn in heel het land. 

Wie ben ik: 

Ik ben een opgeleid jager, heb daarvoor meerdere erkende PBNA examens afgelegd. Daarin zijn 

jagers opgeleid in correct faunabeheer. Dit omvat niet alleen het schieten van wild, maar is veel meer 

dan dat. Jaarrond doen we tellingen, predatorenbeheer, biotoopverbeteringen en beschermen we 

dieren. We zetten o.a. vlaggen ter voorkoming van maaislachtoffers bij reewild. En dat levert ons niet 

meer mogelijkheid op om te schieten, want de FBE stelt het afschotplan vast en deze is al jaren niet 

gestegen bij ons. Het daadwerkelijke benutten is maar een klein onderdeel. Ik jaag al 23 jaar in 

dezelfde 2 jachtvelden in Nieuw-Schoonebeek, Zuid-Oost Drenthe. Ik benadruk dat wij ontzettend 

gemotiveerd zijn om te zorgen voor een goede wildstand. Daarnaast benutten wij alleen als de stand 

het toe laat! 

Toen de eerste geruchten kwamen dat er misschien een sluiting van jacht op haas en konijn aan 

kwam, schrok ik. Mijn eerste reactie was: hebben ze In Den Haag nu echt geen zicht op wat er 

gebeurd op het platteland?  

B.v. Haas. Toen ik begon te jagen, telden we elk jaar tussen de  25 en 30 hazen. Te weinig om echt 

van te oogsten. Door de jaren heen zag je dat de stand begon te stijgen. (Ik durf wel te zeggen dat dit 

komt door de in de 2e alinea beschreven activiteiten). In het afgelopen jachtseizoen hebben we in 

hetzelfde gebied ruim 200 hazen geteld.  

Konijn: De konijnenstand is zwaar onderhevig aan ziektes. Je ziet dan een paar jaar weinig konijnen. 

Dit hersteld zich vaak na een jaar of 5. En dan explodeert de konijnenstand. De eerste signalen zijn 

hier al van. Als ik ’s avonds met mijn jachthond door het jachtveld wandel, zie ik bij de boerderijen de 

eerste konijnen al weer op het grasland zitten. Mijn ervaring leert me dat dit een voorbode is voor 

een goede konijnenstand in de herfst.  

Beide waarnemingen worden ook onderbouwd door de trendtellingen die we elk jaar in maart, WBE 

breed, doen. De uitkomsten van deze tellingen kunt u vinden in het faunaregistratiesysteem. WBE’s 

zijn de hoeksteen van jagend Nederland en daarnaast is hun rol vastgelegd in de wet. Mocht u het 

niet eens zijn met de manier waarop WBE’s tellingen uitvoeren, dan zult u eerst aan moeten geven 

waarom u het er niet mee eens bent en hen de mogelijkheid bieden dit aan te passen alvorens de 

jacht in te perken.  

Dat er gereageerd wordt op uitkomsten van tellingen van SOVON, vind ik zeer zorgelijk. Hebben zij 

dezelfde opleiding genoten als de jagers? Als ik midden op de dag, midden op een perceel ga staan, 

zie ik weinig hazen en konijnen. Als ik echter in de schemer op juiste plekken sta, zie ik er al veel 

meer. Als ik dan ’s nachts met nachtzicht inventariseer, zie ik een veelvoud.  

 


